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Dnr 15KOFN/28 Kultur- och fritidsnämnden  2015-03-10 § 13 

 

Svar på motion (S) idrottsplaner med konstgräs i Gustavsberg 

 
Kultur- och fritidsnämndens beslut 

Motionen anses i sin helhet besvarad. 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige. 
 
Ärendebeskrivning 

Annika Andersson Ribbing (S) m.fl. har inkommit med en motion angående 

idrottsplaner med konstgräs i Gustavsberg. Motionärerna yrkar att kommunen 

omedelbart inleder en dialog med Gustavsbergs IF i syfte att utveckla 

Farstaborgs idrottsanläggning och idrottsplanen vid Ösbyskolan med konstgräs 

inför nästa säsong, samt att en plan för övriga uppgraderingar av Farstaborg 

utarbetas. 

I motionssvaret konstateras att kommunen redan för en fortlöpande dialog med 

Gustavsbergs IF angående bl.a. föreningens framtida anläggningsbehov. En 

kommunal satsning kommer dessutom att göras på Farstaborg under 2015, i 

form av ombyggnationer, renoverings- och anläggningsarbeten. Motionen 

föreslås därmed anses besvarad. 
 
Handlingar i ärendet 

Tjänsteskrivelse, Svar på motion (S) idrottsplaner med konstgräs i 

Gustavsberg, 2015-02-11. 

Motionen ”Idrottsplaner med konstgräs i Gustavsberg” 

Kommunfullmäktiges beslut 2013-04-24, § 76 

 
Yrkanden 

Mica Nordström (C ) yrkar bifall till kontorets förslag till beslut.  

Karin Aaseby (S) yrkar avslag till kontorets förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 

Ordföranden ställer proposition om Mica Nordströms (C ) yrkande ska bifallas 

eller avslås och finner att det bifalles. 

Votering begärs. Ordföranden läser upp: Den som bifaller Mica Nordströms  

(C ) yrkande röstar ja och den som bifaller Karin Aaseby (S) yrkande röstar 

nej. 

Följande ledamöter röstar ja: Fredrik Sneibjerg (FP), Mica Nordström (C ), 

Kerstin Öhman Moberg (M), Manuel Lindberg (FP) och Anders Josephsson 

(KD) och följande ledamöter röstar nej: Karin Aaseby (S), Peter Ekroth (S), 

Anette Wikberger (S) och Christer Sjölin (S). Fem ledamöter röstar ja och fyra 

ledamöter röstar nej.  

Således har nämnden bifallit kontorets förslag till beslut. 
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Reservationer 

(S) gruppen inkommer med skriftlig reservation: 

 
”Befolkningen i Gustavsberg kommer under de närmaste åren att växa med 

flera tusen invånare. En god tillgänglighet till en aktiv fritid och ett aktivt 

idrottsliv är en mycket viktig pusselbit för att skapa ett hälsosamt och gott liv. I 

dagsläget finns det enbart fullstora 11-manna konstgräsplaner på Ingarö och i 

Hemmesta och från och med sommaren 2015 en 7-mannaplan på Djurö samt 

en liten 5-mannaplan i anslutning till Munkmoraskolan .  Det finns inte en enda 

fullstor konstgräsplan i centrala Gustavberg. Efterfrågan på en dylik är stor från 

barnen och ungdomarna som tränar fotboll Gustavsbergs IF. I dag får barnen 

träna inomhus fram till dess att gräset vuxit ut på Fastaborg, vilket försenar 

säsongen. 

 

Vi anser inte att motionen kan anses vara besvarad eftersom det inte planeras 

någon konstgräsplan inom Gustavsbergs centralort. Det är ytterst beklagligt att 

kommunen inte tar sitt ansvar för att väcka ett idrottsintresse som kan vara livet 

ut hos hos våra fotbollsintresserade medborgare i Gustavsberg”. 
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